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Blaricum 12 juni 2018 
 
 
Zeer geachte leden van GS en PS Noord-Holland, 
 
 
We hebben kennis genomen van de bijgesloten brief die door de colleges van Blaricum en Laren  
op 5 juni aan u werd verzonden. Het heeft ons verbaasd dat de colleges zo afwijzend reageerden.  
En dit nog wel zonder vooroverleg met de gehele raad. 
 
Wij willen als D66-fractie in Blaricum aangeven dat we de bijeenkomsten van het bureau Berenschot 
tot vandaag hebben bezocht en deze als zeer positief hebben ervaren. De heer van Veller en mevrouw 
Dreef voerden de gesprekken zeer professioneel en stimulerend, en het kader waarin de gesprekken 
gevoerd werden, maakten zij duidelijk aan alle aanwezigen. Het verzamelen van wensen en 
verwachtingen van betrokken genodigden, naar wij begrepen, is het centrale doel van deze gesprekken. 
En dit weer ter voorbereiding van het aanstaande herindelingsontwerp dat binnenkort door u wordt 
verwacht. 
 
Mogen wij aannemen dat de mensen van het bureau Berenschot naar aanleiding van het recente uitstel 
van de datum waarop het ontwerp beschikbaar komt, ook meer tijd krijgen voor het uitvoeren van hun 
taak? Zo ja, dan zou dit hen én ons de gelegenheid geven om aanvullende signalen aan u mee te geven 
over de bestuurlijke toekomst van het Gooi. 
 
Vanuit onze fractie willen we u laten weten dat in onze visie de herindeling tot een grotere gemeente 
nodig en nuttig is voor de toekomst van zowel onze gemeente Blaricum, als voor de gehele regio.  
 
Bij deze willen we graag een positief signaal afgeven over het werk van het bureau tot op heden.       
We wensen u veel wijsheid de komende maanden en zien uit naar het herindelingsontwerp. 
 
 
Met hartelijke groet,  
 
Carin Francken     Joke Lanphen  
fractie voorzitter D66 Blaricum  raadslid D66 Blaricum 
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bij eenkomsten Berenschot

Geachte College,

Op 28 mei hebben de portefeuillehouders en de gemeentesecretarissen van Blaricum en Laren
afzonderlijk overleg gevoerd met de heer Ph. van Veller en mevrouw S. Dreef van bureau
Berenschot over de door Berenschot in opdracht van de Provincie op te stellen
herindelingsontwerp. Met name in het gesprek bleek dat Berenschot, zonder enig vooroverleg of
afstemming met de gemeente al meerdere bijeenkomsten had gepland met bewoners,
ondernemers en maatschappelijke instellingen. De bijeenkomsten zijninte kort tijdsbestek
gepland en Berenschot heeft geen strak communicatieplan voor het bekend maken van de
bijeenkomsten in onze gemeenten.

Al op 30 mei 2018 organiseerde Berenschot een tweetal gezamenlijke bijeenkomsten voor
zowel lokale als regionale ondernemers uit Laren Blaricum en Huizen. In het gesprek van 28
mei is er op aangedrongen dat het College vooraf alsnog inzicht zou krijgen in zowel de wagen
als de lijst van genodigden. Die informatie is daarna alsnog toegezonden.

De informatiebijeenkomsten werden vervolgens door niet één ondememers bezocht. Deels heel
begrijpelijk omdat een belangrijk deel van de voor de middag uitgenodigde bedrijven behoorde
tot het segment midden- en kleinbedrijf.Zeg ook maar winkeliers. Het is evident dat potentieel
geinteresseerden alleen al vanwege de sluitingstijd van de eigen ondememing niet eens van de
uitnodiging gebruik konden maken. De data van inwonersavonden zijn bekend gemaakt en
vervolgens weer gecanceld om onduidelijke redenen. De gemeenten hebben zich ingezet om
deze dalate communiceren en vervolgens gaandeze niet door en moeten nieuwe data worden
gecommuniceerd. Dit zal leiden tot onduidelijkheid die ten koste zal gaan van de betrokkenheid
Yanonze inwoners.

De colleges van Blaricum en Laren zijn door Berenschot onvoldoende betrokken en
geconsulteerd en volledig buiten de organisatie gezet. De opzet en de benadering van de
ondernemers is niet alleen onzorgwldi g, maar ook onbehoorlijk in de richting van de
ondernemers. De colleges nemen waar dat ondernemers zich onder druk gezet voelen om te
verschijnen op een bijeenkomst waar vragen worden voorgelegd die moeten worden aangemerkt
als 'leading questions'. De waag is niet of de samenvoeging tot een nieuwe gemeente er komt
maar hoe die nieuwe gemeente naar oordeel van de aanwezigen eruit moet zien.
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Wij achten dit ongepast. Vanzelfsprekend kan de uitkomst van bijeenkomsten, zoals op deze
wijze georganiseerd, op geen enkele wijze bijdragen ¿um het draagvlak of de oordeelsvorming
van de ondememers met betrekking tot de waag of de samenvoeging door moet gaan of niet.

Samenvattend zijn de colleges van Blaricum en Laren van oordeel dat het door Berenschot
georganiseerde proces op dit moment vooral onzorgvuldig georganiseerd is, waarbij op geen
enkele wijze zekerheid bestaat dat de belangen en opvattingen van inwoners, ondernemers en
maatschappelijke vertegenwoordigers op een verantwoorde wijze worden geinventariseerd.

Met wiendelijke groet,

en"wethouder van Blancum Burgemeester en wethouders van Laren
namens deze,namens deze,

mw. drs. R. Kruisinga
burgemeester
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